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§ 11 Tidsbegränsat bygglov på Norra 
Reals skolgård,  - remiss från 
stadsbyggnadskontoret  
1.5.3.-376/2016 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att se positivt på remissen 

från Stadsbyggnadskontoret. 

 

Behovet av idrottsanläggningar, särskilt inomhus, är 

skriande i Stockholms innerstad. På Norrmalm finns 

ingen fullstor idrottshall. 

 

Även om det planeras för andra hallar på sikt inom 

Norrmalm måste vi utgå från dagens situation och 

stadsdelsnämnden välkomnar initiativet med ett 

idrottstält på Norra Reals skolgård baserat på ett 

tidsbegränsat bygglov. 

 

Det är sant att ytan, som utgör en del av Norra Reals 

skolgård, är en resurs för skolans idrottslektioner i den 

mån de genomförs utomhus. Underhållet av ytan är 

dock eftersatt och det finns både stenar, mossa och 

grästuvor där. Den fungerar också som en flitigt 

använd hundtoalett i området. 

 

Innan andra hallar är på plats och innan man har 

beslutat för eventuella andra användningsområden av 

ytan ser vi förslaget som en praktisk och genomförbar 

tillfällig lösning på ett problem. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat den 16 maj 2016. 

 

Den 26 maj 2016 inkom en förvaltningsremiss till Norrmalms 

stadsdelsförvaltning om tidsbegränsat bygglov för idrottstält 

på Norra Reals skolgård. Då förvaltningen bedömt att ärendet 

är särskilt intressant behandlas remissen på stadsdelsnämndens 

sammanträde den 16 juni 2016. 
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Inom Norrmalms stadsdelsområde finns finns idag ingen 

fullstor idrottshall och förslaget är en tillfällig lösning i väntan 

på att permanenta hallar kan byggas på andra platser i 

området. Enligt förvaltningen behöver möjligheterna för 

idrottsutövande förbättras och den tilltänkta ytan har 

utvecklingspotential. Förvaltningen vill framhålla att ytan idag 

är en resurs för skolans idrottslektioner och en tillgång för 

spontan lek och idrottsutövande inom stadsdelsområdet.  

 

Förslag till beslut  

Petra Gardos Ek m.fl. (M) och Maria Karlman Noleryd (L) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Ordföranden Marianne Berg Ekbom (V) föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med oppositionens 

förslag.  

 

  ______________________ 

  


